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Betreft: Schriftelijke vragen – RIB Verlenging crisisnoodopvang Mariënwaard en nieuwsbericht “COA 
wil van oude Don Bosco School vaste opvangplek asielzoekers maken”1 

 
Geacht college, 

 
Op 21 maart jl. heeft u de raad geïnformeerd over het verlengen van de crisisnoodopvang in het 
voormalig schoolgebouw aan Marïenwaard 51. De VVD heeft al vaker uitgesproken zich zorgen te 
maken over de tijdelijkheid van deze opvangplekken. Nu wij lezen dat er gesprekken lopen met het 
COA om hier een permanente opvangplek te vestigen, lijken onze zorgen werkelijkheid te worden. 
Sinds de opening van crisisnoodopvanglocaties in onze stad heeft de raad op geen enkele wijze 
invloed kunnen uitoefenen en worden wij consequent buiten spel gezet. In het kader hiervan heeft 
de VVD de volgende vragen. 

 
1. Wethouder Bastiaans heeft aan de raad op 8 november jl. toegezegd met een beleidskader 

omtrent asielopvang, statushouders en integratie te komen. Wanneer is het college 
voornemens dit met de raad te bespreken? 

2. Wij zijn als regio gevraagd om t/m 31 december 2022 tijdelijk extra opvangplekken te 
realiseren. Deze heeft uw college vervolgens verlengd tot 31 maart 2023. Nu besluit u een 
locatie weer te verlengen, deze keer tot 31 december 2023. Hoe kunnen wij erop vertrouwen 
dat deze locatie, of de andere tijdelijke opvangplekken daadwerkelijk tijdelijk van aard zijn? 

3. Bent u het met de VVD eens dat deze manier van werken het draagvlak voor opvang pijlsnel 
doet afnemen door toezeggingen aan de buurt over tijdelijkheid alsmaar niet na te komen? 

4. Het creëren van een permanente COA-locatie aan Marënwaard 51 lijkt ons een besluit dat 
aan de gemeenteraad zou moeten worden voorgelegd. Bent u het hierover met ons eens? Zo 
nee, waarom bent u van mening dat de raad in deze niet aan zet is? 

5. U schrijft dat u bij een mogelijke overname van deze locatie door het COA rekening wenst te 
houden met de opgave die we hebben als stad vanuit de spreidingswet. Maastricht heeft 
echter al 650 vaste opvangplekken. Ter vergelijking: Amsterdam heeft 700 vaste plekken, 
Utrecht 515. Steden als Rotterdam en Den Haag hebben zelfs helemaal géén AZC in hun 
gemeente. Bent u met het de VVD eens dat Maastricht al voldoende bijdraagt aan deze 

                                                           
1 https://rtvmaastricht.nl/nieuws/artikel/coa-wil-van-oude-don-bosco-school-vaste-opvangplek-asielzoekers-
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landelijke opgave en daarom géén extra permanente plekken zou moeten creëren? Zo nee, 
waarom niet? 

 
In afwachting van uw beantwoording binnen de daarvoor gestelde termijn, 
 
Jurgen van Heertum 
Raadslid VVD 
 


